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Abstract (en)
[origin: WO0192799A1] Die Erfindung betrifft einen Badkondensator mit einem Kondensatorblock (1), der Verdampfungspassagen (8) für
eine Flüssigkeit und Verflüssigungspassagen (2) für ein Heizmedium besitzt. Der Kondensatorblock (1) weist mindestens zwei übereinander
angeordnete Umlaufabschnitte (7) auf, wobei die Verdampfungspassagen (8) jeweils am unteren Ende eines Umlaufabschnittes (7) mindestens eine
Eintrittsöffnung (9) für die Flüssigkeit und jeweils am oberen Ende eines Umlaufabschnittes (7) mindestens eine Austrittsöffnung (10) besitzen. Nur
Austrittsöffnungen (10) und Eintrittsöffnungen (9), die sich auf derselben Seite (12) des Kondensatorblocks (1) befinden, sind über Mittel (7, 30) zum
Führen von Flüssigkeit verbunden.
[origin: WO0192799A1] The invention relates to a multistoreyed bath condenser comprising a condenser block (1) provided with evaporation
passages (8) for a liquid and condensation passages (2) for a heating medium. The condenser block has at least two vertically superimposed
circulation sections (7) . The evaporation passages (8) are respectively provided with at least one inlet (9) for a fluid on the lower end of a circulation
section (7) and at least one outlet on the upper end of a circulation section (10). The outlets (10) and inlets (9) located on the same side (12) of the
condenser block (1) are exclusively provided with means (7,30) for supplying a liquid.
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